
Z h p i s  E . l
ze zasedfni zastupitelstva, konan6ho dne 28.1.2009 v 17.00 hod. v

riiadovn6 obce BoskovStejn

Piitomni: JindiiSka Kiehn5dov6 - starcstka
JaroslavMeduna mistostarcsta
Jiii Svoboda dlen zastupitelstva
Josef Veverka dlen zastupitelstva
Ilona Antlova - dlen zastupitelstva
Ing. Bab6tek - projektant

Program zased:ini:

1 Zakoupeni pozem]<u st.d. 74
2. Masopust 2009
3. Zm:nad.l UPD Bojanovice
4. Z6dost o souhlas s umistCnim znadek
5. Vyhotov€ni praporu, znaku a shrhy
6. Vedeni VN - spojka VN 852 - VN 828
7. Visledek kontroly Finandniho a kontrolniho vjboru
8. V;fsledek inventarizace za rok 2008
9. Rozbor hospodaieni za rok 2008 (dle vjkazn 2-12)
10. Dotace na bezdr6to\ri ro2}tlas

Starostka zah6jila zasediinf 1. zastupitelstva v roce 2009, vsechny plivitala a pledstavila projektanta
ing. Bab6dka, kteri piipraruje projekt vedeni \N pro E-ON propojeni VN traf E-ON Tiebii a E-
ON Znojmo. Zdrovei navrhla, aby bod d. 6, tj. Vedeni Vfl od homiho trafa byl projednin jako prvni
bod d. I - Zakoupeni pozernku st.d.74 jako Sesti a dala o tomto n6rhu a zarcvei o dnesnim
prcgmmu zasediini hlasovat.

Hlasovini i. 1: Pro: 5 dlent
Proti: 0 dlenri
ZdrZel se: 0 dlenri

Usneseni i. 1: Zastupitelstvo souhlasi se zndnou programu zaseddnl tak, jakje vfie uvedeno

Bod i. 1: Vedeni VN - spojka VN 852 - VN 828
Starostka piedstavila zastupitelst!'u ing. Bab6dka z firmy EEIKA Bmo, s.r.o, kteqi plipravuj e pro E-
on Tlebid a E-on Znojmo propojeni fafostanic VN 852 a VN 828. Pfipomnbla, Ze toto bylo jiz
projedn6vdno v zastupitelstw dne 27.8.2008, bod d.2, usn. i. 3. V tomto projedruivandm n6vrhu
bylo vedeni \N navizeno venkovnim vedenim a protinalo parcely d. 154/l a 653/5, kter€jsou v
projednivan6 zmdnE d. 1 UPD Boskovstejn navrZeny k venkovske zistavbE. Tento fakt a dalsi,
uvedend v dopise firme Eeika Bmo byl dtvod negativniho stanoviska zastupitelstva. Pisemne
stanovisko je piilohou zApls! E. I z2'7 .8.2008. Dne 10.12.2008 byla ze strany mdsta Jevisovice a
firmy Liity Bojanovice inicioviina schrizka na Mesbk€m tiadE v Jevisovicich, kterd se zftastnili
zistupci -E-onu, starosta JeviSovic mgr. Mdlek, zdstupci vedeni firmy LiSty Bojanovice, ing. Silhava
a odbor Zivotniho prostiedi MEstskeho tiadu Znojmo a za obec Boskovstejr starostka J.



Kiehnridov6. Na t6to schuzce byly .vyj6dteny staroviskajedrotlirdch aidashrenich stan
Stanovisko E-onu: Dtlezitost propojeni stupei I a rozhodujici pro realizaci konedn i cena projelrtu
Stanovisko mgr. Mrilek za mesto JeviSovice: Mdsto Jevi5ovice poZaduje naqiSeni piikonu v
souvislosti se ziimdrem mEsta, pravddpodobnE z6mdr vybudovat fotovoltaickou elektrilmu v
katasfu mdsta - lebylo to viak bdhem diskuze iedeno.
Stanovisko LiSty Bojanovice: Zdstupci fiImy piedloiili pisemnf rozbor situace, ze kterdho rypl;ivri,
drileZitost tdto akce a v piipad6jeji nercalizace, dopady na v1'robu a dal5i rozvoj firmy. pisemnd
stanovisko je zalozeno ve sloZce ,,Akce propojeni M\l 852 a \N 828.
Stano\.isko ZP - ing. Silhavt Na zikladd piserrnd studie, kterou nechal Odbor Zp mesh Znoimo
'i,Tpracovat odbo_mou firmou lydal Odbor ZP ve Znojme negativni stanovisko k cel6 akci a toto
stanovisko ing. Silhava obhajovala.
Stanovisko obce Boskovstejn - starostka J. KiehnAdovi: Vyj6diila se ve smyslu pisemn€ho
stanoviska k ndvrhu a sdElila, Ze na tomto stanovisku rld a neni dtvodje mdnit, zvl6stE z toho
drivodu, Ze trasa propojeni neni v souladu s Uzernnim pldnem obce Boskovitejn a ani nebyla v
pisemnlfch lyj6dlenich ze strany E-onu ani jejich ptedchidcri pii projedndvrini UpD Boskovstejn
nikdy poZadov6na. Na z6vdr bylo dohodnuto, Ze bude navrZeno ze strany E-onu dal3i, pto viechny
stany schfldndjsi ieseni.
Zaldtkem ledna 2009 obdriela obec BoskovStejn novi n6wh propojeni ftafVN g52 a VNI g2g,
kterd respektuj e j eden ze zisadnich poZadavku obce BoskovStejn i Zp Znojmo a to, ie vedeni VN
bude od homrho trafa ptus parcelu d. I 5411 realizovdno jako kabelovd a tudrt sloupy a drety
nebudou naruSovat krujirn! tia, ZiLsadr:i poZadavek a nrimitku obce Boskovstejn a sice Ze tento
zimCr neni v souladu s tzemnim plinem obce viak neieii.
Potd si vzal slovo ing. Bab6dek projektant akce a snaZil se zastupitelswu lysvEtlit nektere
technick6 probldmy, ltere by molLly nastat v pfipadd realizace akce propojeni, a zirovei v pfipadE
realizace zimEru obce Boskovitejn, tj. prodej parcel na venkovskou \.istavbu. Zastupitelstvo chtelo
zn6t piedevsim omezeni v ochranndn piismu vedeni \rN a dusledky pro vedeni inzentrskich siti,
potebnich pro stavby rodinnlch domhi. D6le je zajimal dopad propojeni \TJ tras na pifl<on v
samotn6 obci a dalsi tecbnickd zrileZitosti. Ing. Babridek ujistil zastupitelstvo, Ze by v podstate Z6dn6
technick6 probl€my nastat nemdly, naopak propojeni tas bude piinosem i pro obec Boskovstejnjak
po shdnce kolisdni napEti v siti Llerdmu se timto zamezi, tak napi. i pro plipadnd napojeni
prumyslovd z6ny v obci na M,J.
Po \TderpAni dotazi ze stan zastupitelstva staros&a ukondila tuto disL-uzi s tim, Ze zastupiteld
ryj6dii kaidj svoje stanovisko do ziipisu a stanovisko obce bude sdeleno firmE Eeika Bmo
nejpozddji do sedmi dnli od zasedd.nf zastupitelstva.
Diskuze zastupitelstva:
Josef Veverka: souhlasi v piipadE, Ze toto ieieni propojeni V\l jejedind a schtdnEjSi pro obec
neexistuje a Ze by v piipadE nesouhlasu tato akce nebyla realizov6na
Jiii Svoboda: sdili v podstatd stejni nrizorjako J. Veverka
Ilona Antlov6: vzala si das na roznyllenou a r,j6dii se do sedmi dnfi od konini zastupitelstva
Jaroslav Meduna: stejnj nLorjako I. Antlovri
Jindii5ka Kiehn6dovou: stejnf ru2orjako I. Artlov6
Timto byl bod i. I ponechrinjako otevienji a konednd stanovisko bude r,yj6dieno nejpozdeji do
lidne, tj. Do 4. 2. 2009.

Hlasov6ni i.2: Pro : 5 ilenri
Proti: 0 dlenri
ZdrZel se: 0 dlenri

Usneseni E.2r Zastupitelstvo \,TjAdii svd starovisko k tomuto bodu nejpozddji 4.2.2009 az6pis z
tohoto hlasovrini bude Diilohou ZADisu d. I



Bod i.2: Masopust 2009

Starostka infomovala zastupitele o zimEru mistnich Zen uspoiidat v obci tradidn masopusmr
z\ba\\r a to 7 .3 .2009 ve spolupr6ci s Obecnim uiadem. Zrirovei poZidala zastupitele o odsouhlaseni
visi piispEvL-u na tuto akci a navrhl4 aby v,.f5e dinila 5.000,- Kd. Obecni fiad se bude podilet na
piipravd i na prubdhu konrini.

Hlasovini i.3; Pro 5 dlenri
Proti: 0 dleni
Zddel se: 0 dlent

Usneseni C. 3: Zastupitelstvo souhlasi se ziimerem mistnich Zen, uspoi6dat v obci masopustni
ziibaru a souhlasi s uvolndnim 5.000,- Ki z rozpodtu obcejako piispEvek.

Bod t.3: ZmEna i. l l iPD Boianovice

Staroslka informovala zastupitele o poZadavku MEU Znojmo, q,ikajiciho se vyjtdieni k nrrEnd d.1
UPD Bojanovice a zfuovei sezniimila zastupitele se zimErem obce Boianovice.

Illasovdni t. 4: Pro: 5 dlenri
Proti: 0 tleni
ZdrZel se: 0 dlenri

Usneseni I. 4: Zastupitelsfvo nemil ndmitek se ziim6rem obce Bojaaovice rozsiiit prumyslovou
z6nu v katastru obce a souhlasi se zmEnou d. I UPD Boia.novice.

Bod i, 4: Z{dost I\trAS Krumlovsko- Jevi5ovicko s umistEnim znalek

Staroslka sezndmila zastupitelstvo s poZadavkem MAS Krumlovsko-Jevi5ovicko na rudsteni
znadek v souvislosti se ziirnErem vybudovat cyklostezku, kter6 bude probihat i katashem
Boskovstejn.

Hlasovini i.5: Pro: 5 dleni
Proti: 0 dlenri
ZdrLel se: 0 dleni

UsDeseni i. 5: Zastupitelstvo souhlasi s umistdnim znadek pro uvaZovanou cyklostezku, kter6 bude
probihat katastrem obce Boskovitejn.

Bod i, 5: [hotoveni praporu, ztraku a stuhy pro obec Boskovitejn!

Starostka infomovala zastupitele o ud6leni praporu a znaku obci Boskovjtein. Deket na obecni
symboly byl udElen piedsedou poslanecke sndmo\.ny panem Vldkem dne t j.1.2009 a ptevzala ho
za obec staxostka J. Klehnriiovri a dlenka zastupitelstva pani Ilona Antlovri na slavnosrmm
pied.ivani dekretr: v budovE Parlamentu CR . ituoven po2Adala zasrupitele. aby odsoublasili
zhotoveni praporu, znaku a stuhjako obecnich slnnbohi a diile vyhotoveni smaltovanich ov6li k
oztadeni Obecniho uiadu, hasidskd zbrojnice a obecni knihovny. Zriroveijim piedloZila cenovd
nabfdky dvou firem, kterd se touto dinnosti zaobiraji a to fiIma Velebnj a Fam z Usti nad Orlici a
ffinaAlerion Bmo. Srovn6nim cen dle ceniku bylo shledrino, Ze firma Aledon ie cca o l0oZ



levnEjsi nez firma Velebnf a Fam a tudiZ navrhla zastupitelstw poz6dat tuto firmu o zhotoveni
obecnich symbolir-

Hlasovini E. 6l pro: 5 dleni
proti: 0 dlent
zdrZel se: 0 dleni

Usneseni t, 6: Zastupitelstvo vzalo na v6domi uddleni znaku a praporu obci a souhlasi se
zhotovenim slmbohi obce, tj. praporu, znaku a stuh a ddle tfi ks ov6[ri, oznadujicich Obecni iiad,
obec, hasidskou zbrcjnici a obecni knihovnu. PovEiuje starostkr! aby konlaldovala firmuAlerion
Bmo a vystavila objedndvku.

Bod i. 6r Zakoupeni pozemku st.i. 74

Starostka informovala zastupitele o obsahu dopisu od Uiadu pro zastupov6ni stiitu ve vecech
majetkovjch, kterj nabizi obci odkoupeni pozemku st. d. 74, kteri je v majetku stitu, ale na kted
se nachrti budova b;ivald obecni Skoly, Lter6je v najetku obce. Navrhla, aby obec tuto parcelu
odkoupila a dala o tomlo n6vrhu hlasovat.

Hlasovini I. 7: Pro: 5 dleni
Proti: 0 dleni
ZdrLel se: 0 dlenti

Ustreseni i. 7: Zastupitelstvo souhlasi s odkoupenim parcely st. d. 74 a povdiuje starostku s
jedn6nim s Uiadem pro zastupoviloi st tu, pob. Znojmo.

Bod i. 7: Vfsl€dek kontmly FinanEnlho a kontroltriho Wboru

Starostka sezni4rnila zastupitelstvo s Wsledky kontroly Finandniho a Kontrolniho \iiboru.

UsneseDi i. 8: Zastupitelstvo vzalo na vedomi \.isledky kontrol Finaniniho a Kontrolniho fboru
za2. pololetl2008.

Bod i. 8r Vfsledek inventarizace za .ok 2008
Starostka informovala zastupitele o v'.fsledku inventarizace. Ziirovef pledlozila zastupitelstvu z6pis

o prtbehu a \.isledcich inventury v obci. Zastupiteld vzali vtsledky inventarizac€ na v6domi a
soulrlasi s nimi.

Hlasovfnl I.8: pro: 5 dlenri
proti: 0 dleni
zdrZel se: 0 dlent

Usneseni i. 9: Zastupitelstvo schvaluje visledek inventarizace 2arck2008

Bod t. 9: Rozbor hospodaleni za rok 2008 (dle Wkazu Fin 2-12)

Staros&a seznamila zastupitele s rozborem hospodaleni za rok 2008. zastupitelstvo nemElo z6dnd
vihady.



E.

Elasovrinf t, 9: Pro 5 dlenri
Proti: 0 dleni
ZdrZel se: 0 dlenri

Usn€s€ni i. 10: Zastupitelstvo vzalo na vedomi rozbor hospodaieni a nebyl vaeseny Z6dne
vibrady.

Bod C. l0: DotNce na bezdritort' mzhhs z POV JMK
Starostka ioformovala zastupitelstvo o moznosti poz6dat o dotaci z POV JMK na bezdr6to\d
rozblas pro obec. Jako podklad pro stanoveni ceny v i6dosti o dotaci by sloutila nabidka firmy
Empemont Val. Mezilldf .

Hlasov6nlI. 10: Pro5 Ilenl
Proti: 0 dleni
ZdrZel se: o dlenri

Usnesenl C. 11: Zastupitelstvo souhlasi s poddnim iAdosti o dotaci z POV JMK na rekonstrukci
bezdr6tov6ho rozblasu v obci a povEruje timto starostku.

V 18.50 hod. Starostka ukondilajednr{ni zastupitelstva, pod6kovala vsem za fdast.

V Boskov5tejnE, dne 4.2.2009 /h'*r

a*"a
Ilona Arfl-ov6-zapisovatel
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